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buiten verzoek

Bent u bereid zorgprofessionals een structurele loonsverhoging te geven

Zoals denk ik iedereen in Nederland heb ik en ook het Kabinet enorm veel waardering
voor het belangrijke werk dat de mensen in de zorg doen

Zij hebben keer op keer laten zien dat ze onmisbaar zijn Ik vind daarom ook dat zij
daarvoor fatsoenlijk moet worden beloond

We werken aan een bonus om de waardering hiervoor te benadrukken

Lost daarvan is het belangrijk dat het maandelijkse salaris structureel op orde is

VWS stelt jaarlijks extra geld beschikbaar voor het verbeteren van de arbeidsvoorwaarden

Deze jaarlijkse bijdrage is voor 20202 ongeveer €1 1 miljard euro

Met dit bedrag sluit de werkgevers met de vakbonden vervolgens cao s in de zorg

Erzijn de afgelopen periode ook serieuze loonstijg ingen geweest bijvoorbeeld bij de
ziekenhuizen 5 in januari en bij de ambulancezorg 5

Achterqrond

De afgelopen jaren zijn de lonen structureel gestegen in de zorg

Dat komt omdat we hun lonen laten meestijgen met ontwikkelingen in de markt de

zogeheten OVA overheidsbijdrage in de arbeidskostenontwikkeling

eventueel bij andere beroepen in de collectieve sector ambtenaren politie onderwijs

geldt deze koppeling niet

Het extra laten stijgen bovenop de jaarlijkse loonsverhogingen die worden gerealiseerd door

o a de OVA overheidsbijdrage kost vele miljarden extra

Dit lijkt gezien de krimp van 6 niet reeel en ik zou het ook gezien de andere belangrijke

zaken als onderwijs infrastructuur en defensie niet verantwoord vinden

Dat laat echter onverlet dat de huidige systematiek heeft laten zien dat er gelukkig en dat is

terecht een fatsoenlijke loonontwikkeling is daaraan hecht het Kabinet ook zeer

Betaald voetbal zonder publiek {Iigt bij J V

Het is goed om te zien dat erop dit moment weer gevoetbald kan worden

Clubs en gemeenten hebben samen protocollen opgesteld voor in en rondom het stadion

Op dit moment zijn wedstrijden landelijk toegestaan met beperkt publiek
Lokaal bepalen de veiligheidsregio s met clubs samen of er bijvoorbeeld met minder of

geen publiek wordt gespeeld en welke risico s er bij de handhaving komen kijken
We laten ons adviseren door het OMT wanneer er weer met zonder publiek gespeeld kan

worden afhankelijk van het aantal besmettingen

Hoe staat het met het deltaplan van de KNVB

De betaald voetbalclubs zijn nu lokaal aan het kijken wat er mogelijk is met gemeenten
banken en sponsoren

Uiteraard is het ook afhankelijk van de ontwikkeling van het virus en het wel of niet spelen
met publiek
Het goede nieuws is dat er in ieder geval weer gevoetbald kan worden

Als lokaal alle opties zijn bekeken en er nog geld nodig mocht zijn dan is het kabinet

uiteraard bereid hier constructief naar te kijken

2e golf voldoende beschermingsmiddelen
Het Landelijk Consortium Hulpmiddelen heeft voldoende voorraad opgebouwd en is

voorbereid op een tweede golf
We hebben nu een voorraad voor 10 weken gebaseerd op het piekverbruik in de periode
maart april
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Daarnaast is er ook de eigen productie in Nederland en lukt het ook steeds beter om via de

reguliere leveranciers aan voldoende beschermingsmiddelen te komen voorde gehele
zorg

IC capaciteit

Ziin de ziekenhuizen voorbereid op een eventuele tweede golf

Laat ik voorop stellen dat we ongelofelijk veel hebben gevraagd van iedereen in de zorg

tijdens de eerste golf
Mijn voorganger minister Van Rijn heeft op 30 juni het plan van het Landelijk Netwerk

Acute Zorg LNAZ in ontvangst genomen over de opschaling van de IC capaciteit en de

klinische bedden in de ziekenhuizen

Het gaat om een stapsgewijze opschaling
Vanaf 1 oktober 2020 zal het aantal IC bedden omhoog gaan van 1150 naar 1350

Per 1 januari 2021 wordt er opgeschaald met nog eens 350 flexibele IC bedden tot een

totaal van 1700 bedden

Het gaat hierbij om een tijdelijke opschaling van de capaciteit alleen bestemd voor het

opvangen van de coronapatienten

Ziin de ziekenhuizen aan de slag met de voorbereidinqen

Ik heb van de Regionale Overleggen Acute Zorg een concreet overzicht ontvangen waarin

is aangegeven in welke ziekenhuizen de extra IC capaciteit zal worden gerealiseerd
Alle ROAZ en staan achter de opschalingsplannen en daar hecht ik veel waarde aan we

hebben iedereen in de zorg namelijk keihard nodig
Bij deze opschaling is het beschikbaar hebben van voldoende personeel een belangrijke
factor Hiervoor leveren de ziekenhuizen eind augustus hun plannen bij mij aan

Ik vind het erg belangrijk dat bij de uitwerking van deze opleidingsplannen de

medewerkers goed worden betrokken

Wat als er meer dan 1700 IC bedden nodiq ziin

De acute zorg is bezig met het uitwerken van een plan voor de verdere flexibele opschaling
naar 3000 IC bedden in geval van een nieuwe grate golf aan coronapatienten
Ik verwacht in September hiervan de uitkomsten

Maar goed om te weten dat we met het hele kabinet er uiteraard alles aan doen om nooit

in zo n scenario terecht te komen

Ventilatie en binnensport
Bij binnensport is ventilatie een belangrijk onderdeel voor een gezonde omgeving
Voor alle locaties is het belangrijk dat de ventilatie voldoet aan de normen gesteld is het

bouwbesluit

NOC NSF hanteert richtlijnen voor ventilatie van binnensportlocaties
Wij baseren ons het voortschrijdende inzicht van de experts bij het RIVM


